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de heer M.J.T. van der Heijden  lid  
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de heer J.H. Strijbosch  lid  

de heer J.C.M. Verschuren  lid  

de heer R. van Heijnsbergen  griffier  

 

 

1. Opening. 

 

2. Afsprakenlijst presidium 19-6-2018. 

De onderwerpen genoemd onder 1, 3 en 4 van de actielijst zijn in behandeling. Het onderwerp 

besteding fractieondersteuning wordt doorgeschoven naar de eerstvolgende vergadering. De 

onderwerpen genoemd onder 5 tot en met 9 zijn afgewerkt.  

De afsprakenlijst wordt vastgesteld. 

 

3. Vaststelling agenda’s commissievergaderingen 11, 12 en 13 september 2018. 

Commissie Algemene Zaken. 

Toegevoegd wordt het voorstel tot wijziging van de Verordening Zonnepanelenproject Laarbeek. 

Wat betreft het onderwerp voorbereiding evaluatie ondernemersfonds wordt een presentatie 

verzorgd door de ondernemers. Het is vervolgens aan de raad zelf om aan te geven hoe men de 

evaluatie wil vormgeven. 

Commissie Sociaal Domein. 

In plaats van de geplande presentatie beleid cultureel erfgoed verstrekt het college de 

informatie via een raadsinformatiebrief. Toegevoegd wordt een toelichting door de Stichting 

Leergeld. Opgemerkt wordt dat de agenda van deze commissie al langere tijd erg mager is. Dit 

gegeven wordt meegenomen bij de bespreking van de commissiestructuur. 

Commissie Ruimtelijk Domein. 

Toegevoegd wordt: 

- Voorstel tot vaststelling van de verordening ondergrondse infrastructuur. 

- Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Putweg 2, Beek en Donk. 

- Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Woningen Heertums Akker, Lieshout. 

Voor het overige worden de conceptagenda’s vastgesteld. 

In verband met de omvang van met name de agenda van de commissie Ruimtelijk Domein 

wordt verzocht om de stukken tijdig beschikbaar te stellen.  

 

4. Evaluatie raadsbijeenkomst bestuurlijke vernieuwing. 

De resultaten van de avond zijn gebundeld, voorzien van concrete voorstellen en verspreid 

onder de raadsleden. Over het algemeen is men tevreden over de opzet en de concrete 
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resultaten van de avond. Bij enkele leden bestaat nog wel enige scepsis over de vraag of 

bestaande afspraken in het raadsprogramma worden geëerbiedigd. Met alleen het maken van 

afspraken over structuur en processen zijn we er nog niet. Het gaat uiteindelijk ook om gedrag 

en elkaar dingen gunnen. De bereidheid is aanwezig om het proces positief tegemoet te treden, 

men ziet kansen. Het is wel een groeiproces. 

Ten aanzien van de gedane voorstellen zullen partijen hun fracties raadplegen. Wel worden op 

voorhand zorgen geuit over de belastbaarheid van de kleinere fracties. Opgemerkt wordt dat 

punt 6 wellicht beter past onder voorstel 3 dan onder voorstel 1. Verder wordt het benoemde 

belang van gelijkwaardigheid gemist (o.a. in de bemensing van de commissies). 

 

5. Wat verder ter tafel komt. 

- Lidmaatschap Vereniging voor raadsleden. De vereniging wordt gevraagd om de raad een 

toelichting op de mogelijkheden en voordelen van een lidmaatschap. Daarna besluit het 

presidium over het al of niet afsluiten van een collectief lidmaatschap.  

- De thematische raadsbijeenkomst van 4 oktober aanstaande is bestemd voor het betrekken 

van de raad in de opstelling van de begroting. Het presidium ziet geen mogelijkheid voor 

een alternatieve datum. 

- Voorbereiding werkbezoek Commissaris van de Koning: Het onderwerp ‘tekorten in de 

jeugdzorg’ wordt van het lijstje met gespreksonderwerpen gehaald omdat de provincie 

hierin geen rol vervult. De rol van plattelandsgemeenten in zijn algemeenheid blijft staan 

(loslaten relatie met MRE) 

- Gelet op de wens van mw. Donkers-Habraken om bij de behandeling van haar 

initiatiefvoorstel gebruik te maken van de mogelijkheid om het voorstel toe te lichten, zal 

de raad worden voorgesteld om dit agendapunt als bespreekstuk te behandelen.  

- De wijze waarop vergaderingen van de raadstafel21 van de MRE worden voorbereid wordt 

meegenomen in de bespreking van de procesvoorstellen bestuurlijke vernieuwing. 

- Behandeling moties: Afgesproken wordt dat bij de behandeling van moties die vooraf zijn 

ingediend en in kopie beschikbaar zijn voor de publieke tribune, deze niet meer voorgelezen 

hoeven te worden. 

- De raadsvergadering van 5 juli jl zal in de eerst volgende vergadering van het presidium 

alsnog worden geëvalueerd. 

 

 

Actielijst 

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering 

1. 

 

25-10-

16 

18-5-17 

21-3-17 

 

22-5-18 

 

22-5-18 

 

Deskundigheidsbevordering 

raadsleden. 

Aanbevelingen Rekenkamer-

commissie nav onderzoek 

collegeprogramma. 

Werkwijze m.b.t. 

gemeenschappelijke regelingen. 

Herbezinning bestuursstructuur, 

reglement van orde en 

Voorstellen tot uitwerking van de 

suggesties in het kader van de 

bestuurlijke vernieuwing worden in 

de volgende presidiumvergadering 

besproken 

Burgemeest

er/Griffier 
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28-8-18 

 

verordening commissies. 

Voorbereiding vergaderingen 

Raadstafel21 MRE 

2. 1-5-18 Budget fractieondersteuning De leden bespreken de besteding van 

het budget met hun achterban  

Leden 

Presidium 

 

3. 19-6-18 Problemen bij sommige 

raadsleden met de ontvangst 

van email in het gemeentehuis 

De problemen met de wifi verbinding 

worden onder de aandacht gebracht 

van team ICT 

Griffier 

4. 28-8-18 Lidmaatschap vereniging voor 

raadsleden 

De vereniging wordt uitgenodigd om 

de raad te informeren over de 

voordelen van een lidmaatschap 

Griffier  

5. 28-8-18 Evaluatie raadsvergadering 5 juli 

2018 

De raadsvergadering van 5 juli jl zal 

in de eerst volgende vergadering van 

het presidium alsnog worden 

geëvalueerd. 

 

Burgemeest

er/Griffier  

 

 

 

 


